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.Гургу-

Обявления: 1.50 лв. кв. сантиметъръ. 

Поука отъ избора 
На 16-й того Варненски Окр.. 

Сждъ чете определението си по 
Варненския изборъ и се произ
несе, какво избора, поради редъ 
нарушения преди и въ време 
на същия, не следва да бъде 
утвърденъ. Това определение, 
поради своята исчерпателность 
и, детайлность, ще следва да 
бъде едно ръководство за въ 
бъдаще при произвеждане на 
избори. • 
, Разбира се не всички останаха 

доволни отъ тая развръзка на 
работата. Особено недоволни съ 
и тия, които поженаха случайни 
и неочаквани лаври въ тия из
бори. Дори, както се научаваме, 
за утре. неделя, се проектиралъ 
некакъвъ митингъ отъ страна 
на демократическата, партия, въ 
който се сметало да се проте
стира противъ допуснатите гре
шки при подготовката на избора 
He ни e известно точно противъ 
какво ще се протестира; пред
полагаме, че главно ще се про
тестира, противъ несвоевремен
ното изработване на избирател
ния списъкъ. На тая тема и ние 
бихме могли много да кажемъ 
и ще кажемъ, следъ като чуемъ 
господа ораторите. 

Насъ не по малко ни боли, 
, че изборите требваше да се ка
сирате. И нашата партия не по 
малко употреби усилия и по
харчи парични'средства и енер
гия въ изборната борба и днесъ 
всичко това е изгубено безре
зултатно. Но ние не можехме 
да не подадемъ своятъ протестъ 
(контестациите) противъ груби
те нарушения на закона. Нару
шенията еж толкова много, че 
ако ги отминехме безъ протестъ, 
това би създало опасната прак
тика, да изоставяме формата, 
която е гараниия за запазване 
правата на гражданите. Ние сме 
далечъ отъ мисъльта на госпо
дина Даскалова, че нарушения
та биле отъ незначителенъ ха-
рактеръ и безъ значение. Фак
та, че съда не се съгласи съ 
тезата на същия, идва да дока
же, че сме биле прави да по
дадемъ протеста си Нека този 
случай научи всички ни да се 
отнасяме съ по голема сериоз-
ность, къмъ своите избирател
ни права. 

Яко съпоставимъ факта, че 
при проверката на .списъците 
немаще подаденъ нито единъ 
протестъ предъ общинските 
власти за вписване на хора, 
които немать избирателни пра
ва и пр. съ другия, че при ра
здаването на избирателните 
книжки съ вземени цели връз
ки и раздавани отъ хора, които 
немать нищо общо съ общин
ските служби, и то дори изъ 
циганската махала, ще разбе-
ремъ ясно, колко леко гледаме 

всички ние отъ една страна на 
правата си и отъ друга, колко 
лекомислено нарушаваме зако
на, щомъ това нарушение мо-
жемъ да използуваме за пар
тийни цели. 

Също така неможемъ да не 
отминемъ въпроса за несериоз
ното отнасяне къмъ положения
та на закона и отъ страна на 
избирателните бюра. Това ма
сово прекъсване и напущане 
помещението на бюрото „за да 
се нахранимъ" е симптоматично 
и говори за упадъкъ въ съзна
нието ни за общественъ дълпъ. 
Членовете на бюрото въ ден| 
на избора, споредъ закона све 
щенодействуватъ. Те иматъ гра-, 
мадни права, но не по-малко и 
отговорности. 

Отъ трета страна ние немо
жемъ да не отминемъ и лекость-
та съ която общинската управа 
и общинския съветъ се е отне-
сълъ къмъ своите задължения 
да изготви нужните списъци и 
да набави необходимите посо
бия,- като. избирателни, кутии,. 
ключове, тъмни стаички, екзем
пляри отъ избирателния за-
конъ и пр. 

И нека си признаемъ, че за 
провалянето на избора морал
ната отговорность ще следва да 
понесемъ, както всички граж
дани, така и членовете на из
бирателните бюра, а също и 
всички общински съветници. 
Ето защо нема кому да се сър-
димъ, а да почерпимъ поука 
отъ станалото и въ бъдаще се 
научимъ, както да пазимъ пра
вата си, така и да испълняваме 
задд-лженията си. 

Теод. Атанасов*». 

Изъ денностьтп на В а д а . 
Окр. Съветъ. 

Съгласно вотираиий бюджетъ на 
Варнен. Окр. Съветъ, разходите на 
окръга за 1926/1927 гол. възлизатъ 
кръгло на сумата 24,000,000 лева. 
Отъ тези средства е предвидено да 
се иждиви за удовлетворение долу-
показаните нужди на населението 
отъ окръга следните суми; 

1. За запазване здравето на насе
лението,. ще се изразходва изобщо 
сумата. 3,900,000 лв.. съ която ще 
се изпържатъ: 

а) 13 околийски участъкови лека
ри съ седалища изъ селата на ок
ръга. 

б) 1 зъболекаръ, лвижущъ се изъ 
окръга, гдето ще дава последова
телно помощъ и облекчение на стра-
ждуващите. 

в) 25 медицински фелшери и 
в) 35 окръжни акушерки. 
Всички тези окръжни служащи 

съ предназначени изключително за̂  
нуждите на населението отъ селата 
въ окръга, тъй като седалищата 
имъ се намиратъ вдинственно изъ 
селата по близо до населението, ну
ждите на което по този начинъ ще 
иматъ възможностъ по лесно да удо-
влвтворяватъ. 

При това, ползването отъ този са-
нитаренъ персоналъ е съвършенно 
безплатно за бедното население, а 
заможните лица ще плащатъ извън
редно ниски такси за ползуване съ 
медицинска помощъ, а именно: по 
20 лв. за лекарско преглеждане и 
по 10 лв. за преглеждане отъ фел-
щеръ. 

Сравненъ нашия—Варненский ок-
ръгъ, който e единъ отъ най-мал-
ките въ Царството, съ другите ок
ръзи въ страната, не може да не 
се изтъкне, че за санитарни нужди 
на населението НИЙ полагаме повече 
грижи, даваме повече средства и 
издържаме повече санитаренъ пер
соналъ. За потвърждение на горно
то мо^кемъ да вземемъ напримеръ 
окръзите Пловдивски, Бургаски, Со
фийски, Плевенски, които въ бюдже
топроектите си за 1926/1927 год. 
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Като се вземе подъ внимание че 
по население Варненския онръгь е 
2 - 3 пъти по-малъкъ отъ цитирани
те окръзи, ще се види колко по-
големо внимание e обърнато тукъ 
за запазвание народното здраве. То
ва еднакво проличава и отъ факта, 
че когато нии иждивяваме за тази 
цель 1б°/о отъ средствата си, дру
гите поменати окръзи се движатъ 
къмъ 10%, а Софийския даже ели-

• зв'.до 5%. .. 
2) .За повдигане на скотовъдството 

а уреждание на ветеринар, служда 
се изразходва кръгло сумата лева 
1,870,000. Съ нея е предвидено да 
се издържатъ: 

а) 3 ветеринарни лекари заведую-
щи ветеринарните лечебници въ 
Варна, Провадия и Ново-Сепо. 

б) 14 ветеринарни участъкови фел
шери разпръснати изъ селата на 
целий окръгъ. 

в) 27 коняри заведующи съвоку-
пителните жребцови станция изъ 
окръга, резултата отъ които стан
ции 311 подобрение на коневъцството 
на страната е известно. Нека тукъ 
да Ьто!4ь.лмъ, че сумата която Вар
ненския) о> Чгъ харчи за тези жреб
цови ст.внъ ) ежегодно възлиза кръ-
Що на Ьг- .чп . лв. 

)Въ оби -ic/сума 1.870.000 лв. вли
за раз-оЛ отъ 300,000 лв. предна-
зАач'йе 'Л покупка отъ окръжната 
яостсинна комисия на разплодници 

(биволски и волски бикове, нерези, 
породисти свини и др.), които ще се 
раздадатъ на общините съ 20% на
маление отъ костуемата имъ цена. 
По този начинъ дири, ако и съ жер
тви за окръжната каса, да се раз
пространи между населението поро-
дистъ добитъкъ. а също да се сна-
бдятъ общините съ добри и годни 
мъжки разплодници, липсата на ка
квито въ достатъчно количество е 
причина щото голема частъ отъ сел-
скии добитъкъ да остане неуплодо-
творенъ, нещо което лишава зна-
чителенъ брой селски стопанства 
отъ приплоди, както и , отъ млечни 
продукти. 

Въ същата сумд влиза също и 
разхода отъ 100,000 лв. определенъ 
заяо ставка на Саански кози за жела-
ющи скотовъдци отъ окръга, като 
Постоянната Комисия поеме на своя 
сметка разноските за превоза и до
ставката имъ, а покупната стоиность 
на козите остава за сметка на сто
паните. Съ тези жертви отъ страна 
на окръга се цели да се разпро
страни между населението този 
родъ коза — правилно наречена 
другаде .бедняшка крава", която 
дава до 5—6 кгр. млеко дневно, ка
то при това нема опустошителните 
недостатъци на нашенската коза по 
отношение на горите, тъй като тя 
се храни съ трева, сено, люцерина 
и пр., както нашенската овца. При 
това Саанската кози е съвършенно 
непретенциозна по отношение на 
храната, тъй че нейното отглеждане 
не e свързано съ големи разходи. 

3) За повдигане промишленостьта, 
търговията и занаятитп, 

Добрите резултати отъ миналого
дишната занаятчийска изложба, ко
ято Варненската Окръжна Постоян
на Комисия .организира въ Варна, 
окуражи окръга да предвиди и за 
презъ идната година да се устрои 
занаятчийска изложба, като за целъта 
определи 100,000 лв. кредити за 
разходи по устройване изложбата, 

.както и за раздаване премии на от
личилите се занаятчии. 
||{Ползата отъ такиваю изложби за 
занаятчийското производство е оче
видна: Те служатъ за подобрение 
на самото производство, като изла-
гатъ на показъ това, което по-на-
преднали, и по-искустни занаятчии 
съ постигнали и съ това предизвик-
ватъ съревнование въ' другите — да 

(достигнатъ това, което техни друга
ри вече сътворили. Освенъ това, 
тукъ купувачите и търговците ВИЖ-
датъ, какви стоки местното произ
водство е създало, та вместо да си 
ги доставлява отъ странство или 
отъ по-далечни пазари—да ги дири 
въ местний близъкъ пазаръ. Въоб
ще, освенъ поощрението и поуката, 
които занаятчиитгь могатъ да наме
рят* въ тгьзи изложби, тгь служатъ 
сжщо да създадаш връзки между про
изводителите и консуматоритп, 

Миналогодишната изложба, която 
трая 15 дни—отъ 20 септемврий до 
5 октомврий и ве която взеха уча-
сие като изложители 120 занаятчии 
биде посетена отъ 28,000 души, не
що което прави средно дневно око
ло 2,000 души. На нея беха разда
дени 8 първи напрали, по 3,000 лв. 
14 втори — по 1,000 лв. и 21 трети 
награди по 500. лв. Резултата отъ 
изложбата беше много добъръ, тъй 
като некой отъ изложените предме
ти предизвикаха общо удивление съ 
вещата си и' красива изработка. 
Разчита се, че тази година съ по-го-
лемата реклама която своевременно 
ще се направи ще се постигне да 

, се привлекатъ на изложбата повече 
изложители, голема чзстъ отъ които 
миналата година много късно съ 
узнали за нейната уредба—едва при 
откриването й -поради което не съ 
могли да взематъ участие съ произ
веденията си. 

За поощрение на занаятите се 
предвижда още кредитъ отъ 50,000 
лв. за подържане на кошничарски 
курсъ въ с. Ново-село, а също и 
40,000 лв. за помощи на отличили 
се бедни ученици учащи се въ спе
циалните професионални училища. 
Даватъ се и 40000 ла. помощъ за 
подържане професионалните учили
ща въ окръга. 

На проучване остана повдигнатий 
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еаЖенъ вепросъ, за!'откриване едно 
столарско училище въ гр. Варна, като 
за цельта се използува съществую-
щата разнебитена стара постройка, 
въ часть отъ която се помещава 
Варненската пожарна команда. По
неже това здание принадлежи на 
Варненската община, остана да са 
уреди въпроса съ последната отно
сително възможиостьта и условията 
да се пог.рави и вземе тази сграда; 
КОЯТО сега стои неизползувана и се 
руши. Въпроса въ всеки случай e 
оть голеко значение особенно за 
занаятчийството отъ Варна и съ не
истовото правилно разрешение ще 
се постигне да се създаде единъ 
разсадййкъ на културни занаятчии. 

Ще продължимъ. 

По концесията. 
По инициатива на общограждан-

ския комитетъ за стопанското повди
гане на гр. Варна, на 5-й того, въ 
помещението на Стоковата борса, 
членовете на тоя комитетъ г-да Ал. 
Маноловъ и Сл. Грековъ четоха ре-
фератъ t върху „Проекта за Инду
стриална концесия за производство 
на беконъ и др. съестни продукти 
отъ свинско месо за износа имъ отъ 
България". 

Г-нъ Маноловъ разгледа проекта 
отъ търговско и морско гледище и 
като намира, че по принципъ треба 
да се взематъ мерки за повдигане 
свиневъдството въ целата страна, 
чрезъ привличането на чужденци 
специалисти и чужди капитали, а 
също и намиране пазаръ за пласи
ране на свинското месо, разгледа въ 
подробности текста на проекта и 
намира, че той е редактиранъ не
добре, съ много принципни погреш-
ки и че ако тоя проектъ се прокара 
така, както е, то на държавата и 
народното стопанство, ще се нане-
сотъ щети ОТЪ търговско и полити
ческо значение, които дълги години 
ще терзаятъ страната. 

Г-нъ Сл. Грековъ разгледа проекта 
отъ финансово гледище и намира, 
че клаузите му съ крайно нчясни и, 
изискватъ едно по-точно преработ
ване.—-Тия клаузи съ особно слаби 
при изтичане срока на концетията и 
Откупването й, илине отъ държавата. 

По рефератите не станаха рази
сквания поради късното време, а 
некои отъ г-да присътствующите, 
КОИТО желаеха да получатъ некои 
допълнителни разяснения, впослед
ствие съ заявили, _. че нейа разно-

; гледище между гйхъ и референчи-
ците, поради което общог ражда и-
ския комитетъ ще събере пленума 

'си на заседание ития дни ще изра
боти, съдържаниетЬ на резолюцията, 
която ще поднесе на съответните 
учреждения и кЬмптетни лица. 

Реферата бе масово посетенъ и 
изслущанъ съ внимание, което све-
дочи,., че варненското гражданство 
стои будно на поста си по тоя ва-
женъ стопански въпросъ за нашата. 
Родина и специално за нашия край, 
Знае се, че въ проектите по тоя до-
говоръ e предвидено построяването 
на кланиците въ Г. Ореховица, а на-
хладилниците тукъ. При това и са
мия износъ ще става чрезъ Варнен
ското пристанище. При големата 
криза, която преживева нашето при
станище, въпросната • концесия може 
да бъде едно спасително средство 
за насъ. 

И за това всички, които ратувагъ 
за стопанското стьживеване на Варна 
ще требва да погледнатъ на въпро
сната концесия най-сериозно и като 
я прегърнатъ като единъ добъръ 
поводъ, да направятъ необходимото 
за подобряването и на нейните 
клаузи. 

Така постъпиха преди две седми
ци Г. Ореховци, така иде требва да 
пой-ъпимъ и ние и да направимъ 
авторитетни и внушителни постъпки 
гдето требва за по-скорошното и 
по-рационално организиране на въ
просната концесия. 

Печат, ихоромолит. „Просвещение-
П. Зенгиновъ.,-, пар. КЙ 172. 

Нишко думи за плажа. 
Ето единъ въпросъ, който сега 

почти се отминаваше безъ нужното 
внимание отъ Варненското Граждан-
стно, въпреки грамадното значение 
за града въ качеството му на ку-
рортенъ центъръ. 

Комуто принадлежи брега, нему 
принадлежи и ползуването отъ край
брежните води. Това начало e про
карано въ всички законодателства. 
Брега съгласно закона за крайбре
жната полиция, принадлежи на дър
жавата, като така плажа предъ 
морската градина, за която редъ по
коления иждивиха средства и усиля 
да я създадатъ, принадлежи на 
държавата. Това значеше, че всеки 
единъ моментъ държавата можеше 
да разполага съ плажа, както на
мери за добре. Давностно владение 
въ случая нема. 

Презъ последните години, държа
вата почна да проявява своите пра
ва на собственикъ за плажа. Презъ 
миналия режимъ, до колкото се про-
стиратъ нашите сведения, държава
та беше дала концесия на некой си 
руснакъ да построи на брега на мо
рето и то въ морската градина мо
дерни морски бани. Питамъ азъ ка
кво би било положението на Вар
ненската градска община въ случай, 
че този проектъ би се реализиралъ? 
Презъ последните години приета-; 
нищното управление, както и фи
нансовото, беха се опитали да да-
датъ подъ наемъ части отъ плажа 
предъ морската градина за направа 
и експлоатиране на бюфети. Ако 
тази опастна практика не беше 
спрена, питамъ азъ какво би било 
положението на общинския бюфетъ, 
отъ който същата има такива го
леми доходи. 

При съществующето положение 
не би ли могло държавата единъ 
денъ да каже на Общината "я си 
дигай баните" или да ги откупи и 
тя да почне да ги експлоатира? 

Тази опастность съ право безпо
коеше общинската управв и благо
дарение на нейните внушителни по
стъпки се внесе законопроектъ, ко
ито тия дни ще бъде гласуванъ и 
съ който се отстъпва на Варнен
ската Градска Община за вечно 
ползуване плажа предъ грврв. То
ва е единъ големъ успехъ за 
управата на общината, значението 
на който ще оценимъ напълно то
гава, когато Варна добие физионо
мия на модеренъ международенъ 
курортъ. 
, Днесъ всички мероприятия на об
щината изъ областъта на курортно
то повдигане на града ще стоятъ нв 
здрава почва, само благодарение на 
този законопроектъ. Иначе какво 
би могла да предприеме общината, 
когато източника на* курортните бла
га плажа и мое то не биха'биле въ 
нейните ръце. 

които да поискатъ прокарването 
справедливите искания на варненци 
въ камарата защото изнемогването 
е достигнало вече своята кулмина
ционна ТОЧК1. 

Едно разбирателство за обща ра
бота се налага! 

Въпросътъ е. общогражцански и 
като такъвъ изисква единомислие 
и единодействие! 

Предъ общото благо требва да 
стихнатъ партийните ежби! 

Варна требва да бъде спасена!! 
Ние поздравяваме гореще авто

рите на горния апелъ и верваме, 
че ония лица, къмъ които е отпра-
венъ той ще се решатъ най-сетне 
да поставятъ интересите на града 
по-високо отъ своите лични и пар
тийни амбиции. 

За читалищното йло . 
Напоследъкъ интереса къмъ чи

талищното депо у насъ расте все 
ПО-СИЛНО и по-силно. Резултатъ на 
това е образуването на читалища въ 
много села на нашия окръгъ. както 
засилването на старите такива. 

Този подемъ се подпомага днесъ 
и отъ разни насоки, което е едно 
доказателство за добрия успехъ на 
читалищата. 

Така окр. училищна инспекция е 
излезла съ специално окръжно до 
учителите, съ което имъ иска изве
стни саедения за читалищното дело 
въ местослужението имъ и ги по
канва да се заинтересуватъ отъ него. 

Постоянната Комисия e отпустнапа 
освенъ помощите за некои отделни 
читалища и 30,000 лв. за общото 
подпомагане читалищата въ окръга. 

Районния сьюзъ на земледелче-
ските кооперации е рещилъ да се 
основе единъ ступанско просветите-
ленъ комитетъ, който покрай дру
гото ще подеме подпомагането и на 
читалищното дело, като спомогне 
за потесното свързване на коопе
рациите съ читалищата въ всеки 
населенъ пунктъ. 

Къмъ същото ной-сетне съ устре
мени покрай своята специална дей-
ностъ и Земледелческата катедра, 
Кооператорътъ при Пост. комисия, 
учителското д-ство и др. 

Най-важното при това е, че всич
ки' тия инициативи и действия не 
оставатъ изолирани едно отъ друго, 
а се вършатъ при общо споразуме
ние, като се свързватъ чрезъ дей-
ностъта на новообразуваното чита
лищно д-ство въ града и чрезъ об
щите конференции, които се устрой-
ватъ специално по тоя въпросъ отъ 
всички гореспоменати институти. 

Това е още едно доказаталство, 
че читалищното дело въ окръга 
най-сетне е поставено на прааъ пътъ. 

Нуждно е то да бъде подкрепено 
и отъ граждани и отъ селяни за да 
се увенчае съ пъленъ успехъ. 

Единъ апелъ. 
Вчерашните вестници хроникираха 

речьта на г. Проф. Данаиловъ въ 
Камарата по бюджетопроекта, въ 
която речь г. Данаиловъ се е за-
стъпилъ силно за спасението на 
Варна отъ надигащата се криза и 
отъ конкуренцията на Бургасъ. По 
поводъ на тази речь в. Варненска 
поща излиза въ днешния си брой 
съ следния апелъ: • 

Варненци, на кракъ! 
Справедливи въ исканията си. не

ка забра вимъ личните ежби и пар
тийни борби, нека се сплотимъ и 
обединимъ подъ знамето на собстве
ното ни преуспяване и поискаме отъ 
правителството немедленно да вземе 
надлежните мерки за съживяването 
на издъхващия ни градъГ 

Приканваме тукашните ръководи
тели на политическите партии да си 

.дадатъ сметка за угрозите. иоя")0 за
страшава града, ако не ,-и подадатъ 
ръка, да взематъ по. 1ъ (отъ пов
дигнатия вече въ кам1 (та^въпросъ, 
да се солидизиратъ уV< >анбвищ!ьто 
на Г-нъ професоръ да! виловъ, (да 
нвложвтъ взетото отъ *•—-•-, общо-
гражданско надпартийнс /стат^звитле 
на своите централи въ София, отъ 

Борсовъ бюлетинъ. 

(Седмиченъ прегледъ на тържищата 
на зърнени храни въ Варна.) 

Стокова борса. Презъ изтеклата 
седмица пристигнаха 129 вагона, отъ 
които 13 зимница, 95 кукурузъ, 10 
бобъ, 2 фий, 2 слънчогледъ, 1 тик
вено семе, 1 леща и 5 кюспе. Це
ната на зимницата се е движела отъ 
592.50-700 лева за 100 к., на куку-
руза отъ 335—375 лева и на боба 

- о т ъ 370-472.50 лева. Положени
ето на цените презъ седмицата бе
ше следното: зимница—-по-слабо, «у-
курузъ - спадане 10—15 лева на 100 
кгр. и боба—безъ изменение. 

Общинска борса. Презъ същото 
време пристигнаха 213 кола, отъ ко-
ико 151 зимница, 12 ръжъ. 32 куку
рузъ. И фий, 3 ечмикъ, 3 бобъ и 
1 овесъ.- Цените съ се. движили 
както следва: зимница 425—560 лв. 
за хектолитъръ, ръжь 325—400, ку-
кмрузъ 255—285, ечмикъ 250—260, 
фий 390—470, бовъ 250-375 и овесъ 
140 лева. 

Положението въ странство. Зи
мница: Пазаря не представлява ни
какво оживление, цените се подър-
жатъ съ тенденция за спадане. Ку
пувачите съ много предпазливи. 
Мелничарите, обезкуражени on» 
много трудните продажби на бра
шната си, ограничаватъ производ
ството — даже некои спиратъ рабо-
тата си неколко дни презъ седми
цата. Кукурузъ: Цените презъ сед
мицата спадаха ежедневно по-малко, 
само вчера Анверсъ отбеляза едно 
незначително подобрение; цените 
съ изобщо колебливи съ тенденция 
на спадане. Телеграфиратъ отъ Ар
жентина, че е гарантирана една от
лична реколта; даже и да бъдатъ 
преувеличени оценките на тази ре
колта, все пакъ количеството за из
носъ ще бъде достатъчно големо. 
Бобъ Станали съ сделки въ Марси
лия съ дунавски бобъ 6°/0 по 400 — 
.415 лв. (стойность въ Варна) и съ 
бобъ отъ Русия по 370 — 385 лера 
(също). Освезъ: Безъ зделки. 

Хроника 
Подпомагане бедните трудоваци. 

На 15 т. м. започна отбиването на 
десетдневната трудова повиность. 
Както се знае, тя се състои отъ 8 
часова дневна работа. При това по
ложение, има бедни трудоваци кои
то като се откъсватъ отъ ежеднев
ната си работа лишаватъ се и оть 
средства за прехрана. 

Трудовата комисия при Варнен
ската община като е взела това 
предвидъ въ едно заседание, съ про-
токолъ е определила да се дава на 
крайно бедните трудоваци по 40 лв. 
дневно като помощъ презъ време 
когато си отбиватъ трудовата по-
ВИННОСТЬ. 

Тоя протоколъ е приетъ и утвър-
денъ отъ общинския Съветъ, съ ко
ето се облегчава значително поло
жението на бедните трудоваци. 

Поканватъ се неиздължилитгь се 
още абонати на е. Сала да сторятъ 
това най-късно до края на м. мартъ. 
Внасянето на абонамента става на 
деловодителя на организацията г. До-
ковъ въ клуба на Демокр. Сговоръ ул. 
Гургулята 6. На несторилитгь до 
края на месеца ще имъ се изпратятъ 
квитанции по пощата. Ето защо, за 
избгьгване излишни разходи и преписки 
нека всички се издължатъ до казания 
срокъ. 

ЙBR All fit) Мя IRlf.1 Обявявамъ на интересующите се, че на ос-
0ДйП|.& 112 13У1 нование изпълнителния листь № 830 изда-

денъ отъ II Варнен. Мирови съдъ на 2 февруари 1926 год., въ полза на 
Величко Родевъ адвокатъ, отъ гр. Варна, противъ Ал. Бер. и Др. Петкови 
отъ гр. Варна, за 9000 лева, на 29 мартъ 1926 год. ще продамъ въ гр. 
Варна ул. «Херманъ Шкорпилъ" № 11 на публиченъ търгъ спедующия 
длъжнииовъ движимъ имотъ: 

1) Едно огледало съ орехова рамка за 1200 лева. 
2) Единъ бюфетъ буковъ съ мряморна плоча за 3000 лева. 
3) Единъ омивалникъ съ мряморна плоча за 1000 лева. 
4) Едно канапе, 2 фотьойла, 4 стола мека мебелъ за 4000 лева. 
Желающи да участвуватъ въ тая проданъ, трЬбва- да се явятъ въ 

казания денъ, часътъ въ 9 преди обедъ да наддаватъ. 
гр. Варна, 11 Мартъ 1926 год. 

I Съдеб. испълнитель: Ив. Симеоновъ. 1-1 


